





About Ngong Ping 360

Situated on Lantau island, Ngong Ping 360 is one of the most fascinating tourist attractions in Hong Kong offering the one and only cable car ride service with the longest bi-cable ropeway in Asia of an aerial distance of 5.7km. Surrounded by the South China Sea, Ngong Ping 360 overlooks the Hong Kong International Airport and the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge – a breathtaking view that was highly applauded by USA Today: The World's 10 Best Cable Cars", CNN: 10 of The World's Most Amazing Cable Car" and the Telegraph as the "10 Amazing Rides Around The World", respectively.

The cable car ride travels between Tung Chung and the Ngong Ping Village, where covers a total area of 1.5 hectares nestling next to the world-famous outdoor Tian Tan Buddha

and Po Lin Monastery. With such amazing combination of natural landscape, ecological conservation, local culture and customs, many international travelers and MICE visitors are attracted to pay a visit to the Village yearly.

Ngong Ping Village has a number of full functions indoor and outdoor facilities which are ideal for organizations to hold activities such as business meetings, corporate & executive leadership trainings and family-oriented activities as well as annual corporate events. In order for organizations to achieve optimal outcomes from the corporate activities, Ngong Ping 360 will tailor a strategic training program to help enhance teamwork and cooperation within the organization and thereby raise corporate competitiveness.



關於昂坪360

昂坪360位處大嶼山,提供全亞洲最長雙纜索纜車服務,為香港炙手可熱的旅遊景點之一。纜索全長5.7公里,依山而建,眺望香港國際機場及港珠澳大橋,被整片南中國海環抱,景色醉人。故分別被今日美國報(USA Today)、美國有線電視新聞網絡(CNN)及英國每日電訊報 (The Telegraph)垂青,榮獲「世界十大最佳纜車」、「世界十大最佳纜車體驗」及「世界十大驚喜纜車之旅」的美譽。

昂坪纜車連接東涌及昂坪市集,市集佔地1.5公頃,毗鄰世界著名户外天壇大佛 及寶蓮寺,集自然景觀、生態保育、傳統文化與地道風俗於一身,每年吸引不 少中外遊客及企業團體慕名造訪。

昂坪市集設備完善,室內以至室外配套一應俱全,多用途場地適合各大型機構及團體舉行商務會議、團隊訓練、領袖培訓、企業親子活動及週年派對等活動。配合昂坪360的針對性培訓策略方案,提升團隊合作性的同時,亦能提高競爭力,拓展優勢,為企業帶來最大化的經濟效益。

靈活多變 活動場地 MULTI-FUNCTION VENUE



昂坪市集達1.5公頃之廣,能為各大型機構及團體提供充裕的 戶內及戶外空間,舉辦任何形式的大型企業活動。多功能場 地靈活多變,室內場地包括閣360、匯賢廳以及昂坪膳坊。適 合進行商務會議、團隊培訓及派對聚會,於大自然的環抱下 集思廣益。

坐擁寬廣的大自然環境,鳥語花香,適合企業及團體進行野外定向、團隊競技、協作運動以及親子保育等活動,讓團隊取得工作生活平衡,成就業務,事半功倍。

With a total area of 1.5 hectares, Ngong Ping Village provides spacious interior and exterior environments that are ideal for corporate activities such as business meetings, corporate trainings or private parties. Multi-function venues include Court 360, Palace 360 and Ngong Ping Garden Restaurant.

Embraced by the scenic natural environment, organizations are welcomed to hold outdoor team-building activities, such as orienteering, athletic competitions, cooperative games and eco-friendly activities so as to improve cooperation and team spirit while achieving work-life-balance.





建議日程 SUGGESTED ITINERARY 10:00-10:30

從東涌搭乘水晶纜車前往昂坪市集。

Depart from Tung Chung to Ngong Ping Village travelled by cable car in crystal cabin.



專業策劃 企業培訓 CORPORATE TRAINING

為配合各大型機構及團體不同的培訓需要,昂坪360專業活動 策劃小組銳意為各企業所需作專案分析,提供一站式且針對 性的企業培訓課程,由踏上纜車的開始,培訓活動隨即展開。 憑藉昂坪市集的地理優勢,培訓內容不僅涵蓋業務會議、 小組討論、經驗分享,更可以鬥智鬥力的戶外遊戲、運動比 賽、野外訓練及深度在地體驗等形式進行,激勵團隊士氣, 誘發無限潛能。

To cater for the different needs of different organizations, the Event Planning team of Ngong Ping 360 will perform situation analysis and design customized flexible corporate training programs. As exciting as it could be, the training can start at the minute you jump on the cable car.

Taking advantage of the unique landscape of Ngong Ping Village, corporate activities are not limited to business meetings, group discussions and sharing but could be fun and adventurous incentive activities such as orienteering, athletic competitions, cooperative games, wilderness training and private local tours.



10:30-12:30

於室內多用途場地進行商務會議、企業培訓、小組討論等活動,讓來 賓互相交流,表達意見,促進企業與團隊之間的溝通及默契。

Conduct business meeting/ corporate training/ group discussion through our multi-function venues to stimulate information exchange and to build rapport among members.



愜意細味 私人導賞 **PRIVATE TOURS**



為了令團隊更投入整個培訓過程,樂在其中,儘管是數 小時的體驗,或是長達2日1夜之旅,昂坪360都能為企 業特意安排,並提供各種導賞團選擇,由360假期專業 導遊帶領,暢遊多個罕為人知的大嶼山景點,讓團隊充 雪小靈。

In order to keep the exciting momentum going and make the training program even more interesting, Ngong Ping 360 stands ready to provide the best private tour packages for organizations. Whether it is a half-day tour or a two-day-one-night trip, the inspiring yet relaxing tour to visit unknown historical spots on Lantau Island guided by professional 360 Holidays tour guides definitely re-energizes the team to go for extra mile at work.





建議導賞團 SUGGESTED TOUR Travel Agent's License No. 353401



360大嶼川文化探索深度遊 360 LANTAU CULTURE AND HERITAGE INSIGHT TOUR

帶您暢遊大澳漁村,穿梭港式水鄉,體驗大澳獨有漁村文化。 Come explore the Tai O Fishing Village and experience the exotic fisherman culture!

- 乘搭觀光小艇眺望中華白海豚
- 參觀大澳漁村特色—棚屋
- 品嚐地道小食,如沙翁、大魚蛋及豆腐花等
- Check out the Chinese White Dolphins by sightseeing boat
- Visit the Stilt house at Tai O Fishing Village
- Sample the local snacks: Hong Kongese donut, giant fish ball, and bean curd pudding



14:00-18:00

盡情投入「360大嶼山文化探索深度遊」,暢遊大澳漁村,體 驗水鄉文化及大澳特色,提升團隊歸屬感,發揮團隊精神。

Freshen up the team spirit, go visit Tai O stilt houses and its fishing culture. Don't forget to try the snacks!



創意打造 宣傳活動 PUBLICITY EVENTS



令人留下深刻印象的宣傳活動是每個企業必須達到的一個重要指標。有別於傳統的活動場地,昂坪市集面積寬廣,東依世界著名地標寶蓮寺,西靠亞洲最長雙纜索纜車,中西匯箤,特色處處。至今,昂坪市集已為城中企業以及國際品牌舉行了多個主題活動,包括產品發佈會、展覽會、週年酒會及大型娛樂表演等,為不少企業品牌增添了新鮮感並提高知名度。

Leaving a positive impression to target audiences is extremely important and is one of the most essential Key Performance Indicators for organizations. Ngong Ping Village is a mixture of Chinese and Western cultures sitting next to best-known Po Lin Monastery on one end and Asia's longest bi-cable ropeway cable cars on the other end. An atypical choice from ordinary venues, Ngong Ping Village has been chosen as the venue of many large-scale events of international brands and organizations. Holding your next product launch, press conferences, exhibitions, annual dinners and spectacular performances in this unique venue will certainly help elevate the awareness and image of your brand and organization.





企業禮遇 夥伴尊享 CORPORATE PRIVILEGE



向尊貴客戶及合作夥伴聊表心意,昂坪360會根據貴企業的需要,提供合時合適的特選旅遊元素及產品,設計出專屬貴企業的昂坪360禮券。

Ngong Ping 360 gift voucher is the best gift choice to show your gratitude and appreciation to your business partners and clients. Ngong Ping 360 offers customized in-season travel packages designed in accordance to the needs of different organizations. The Ngong Ping 360 gift voucher comes in a set of corporate coupons along with an exclusive design for each organization.

18:00

乘坐纜車返回東涌前,團隊不忘參觀市集紀念 品店,購特色手信饋贈親友及工作夥伴。

Before taking the cable carride back to the city, you might like to buy some souvenirs for co-workers and family.



完成 FINISH



愛上藍・戀上綠

It's blue. It's green. It's love naturally

Ngong Ping 360 Limited 昂坪360有限公司

Address (地址): 11 Tat Tung Road, Tung Chung, Lantau, Hong Kong. 香港大嶼山東涌達東路11號.

Tel (電話): (852) 3666 0600 Fax(傳真): (852) 2109 9179

Website (網址): www.np360.com.hk E-mail (電郵): info@np360.com.hk







